
* سرمربی سابق تیم ملی والیبال که مدتی هم در هیئت مدیره باشگاه استقلال 
حضور داشت قرار است به زودی با سمتی جدید فعالیت کند. مصطفی کارخانه 
که ســال ها در ســطح اول والیبال ایران به عنوان ســرمربی فعالیت کرده در 
مجمع آتی فدراســیون والیبال به عنوان گزینه این فدراســیون برای حضور در 
هیئت رئیســه معرفی و در صورت موافقت اعضای مجمع، او کارشــناس خبره 
هیئت  رئیســه فدراسیون والیبال خواهد شد. کارخانه در دوره ریاست داورزنی، 
عضو غیررسمی هیئت رئیسه فدراســیون والیبال بود و زمانی که بهروز عطایی 
سرمربیگری تیم ملی را برعهده داشت به عنوان مشاور فنی وی فعالیت می کرد. 

مجمع فوق العاده فدراسیون والیبال قرار است امروز برگزار شود.

خواندنی از ورزش 

یادیازشهیدعبدالرحیمحبشیزاده
مهربانی بی حد و حصر

جهادگر شــهید عبدالرحیم حبشــی زاده، سال 
۱۳۴۳ به عنوان فرزند چهارم در اهواز دیده به جهان 
گشود. در حمله آخر بعثی ها بعد از پذیرش قطعنامه، 
عبدالرحیم مجروح شد و یک ترکش به سرش خورد، 
مدتی در بیمارســتان بســتری بود و در نهایت ۲۷ 
اردیبهشــت سال ۱۳۶۷ به شهادت رسید. پیکر پاک 
این شهید در قطعه دو گلزار شهدای اهواز، ردیف ۲۰ 

مزار ۳۰ آرام گرفت. مادرش می گویــد: »خیلی مهربان بود، اگر چیزی در خانه 
اضافــه می دید با اجازه من به دیگران کمک می کرد، دوســت نداشــت در خانه 
وسایل اضافی و بی مصرف جمع کنیم، من و پدرش را خیلی دوست داشت، وقتی 
مرا می دید می گفت مامان بخند تا منم بخندم، از این محبتش دلم ضعف می رفت  
و منم به او می گفتم قربونت بشــم تو بخند تا منم بخندم. در میان بچه هایم از 
همه مهربان تر و دلسوزتر بود، نسبت به مسائل دینی خیلی حساس بود، دوست 
نداشــت ما به عروسی برویم، برای عروســی بچه های قبلی خودم خیلی مراقب 
رعایت محرم نامحــرم بود، در اطراف محل تردد خانم هــا پرده می زد که دیده 
نشوند، می گفت تو این عروســی ها دین خدا رعایت نمی شود. نسبت به ناموس 
خیلی تعصب داشــت، مهربانی او حد و اندازه نداشت، به خدا هم من از او راضی 
بودم و هم پدرش. دخترم عروسی کرد، به پدرش گفت بابا نمی خواهی خواهرم را 
پاگشا کنیم، پدرش گفت من آماده نیستم، رحیم خودش کمک کرد و همه کارها 
را آماده شد و یک اتو هم برای خواهرش خرید و مهمانی را شب برقرار کرد و فردا 
اول وقت هم به سمت منطقه رفت، نمی دانم چطور از خوبی هایش تعریف کنم.«

حدیث دشت عشق

سرویسورزشی-
اصلاح ورزش و نجات رشــته هایی مثل فوتبــال باید در نیت و دیدگاه و 
عملکرد مسئولان ، هدف و اولویت اصلی باشد. برای انجام این کار و تحقق این 
هدف ملی- که خواســته به حق و مطالبه منطقی مردم و علاقه مندان ورزش 
اســت- باید از هر ابزار و وسیله مشروع و قانونی استفاده کرد. اگر مسئولان و 
مدیران ورزش از این ابزار به درســتی و به جا اســتفاده نکنند ، آن وقت بدون 
تردید سوءاســتفاده چی ها ، فرصت طلب ها ، منفعت پرست ها و خلاصه عناصر و 
باندهــای مزاحم از آنها در جهت منافع شــخصی و اهــداف باندی خود بهره 
خواهنــد برد. مثلا و بدون تعارف عرض کنیــم که برگزاری »انتخابات« برای 
انتخاب رئیس فدراســیون فوتبال یا هر فدراســیون دیگری با توجه به اینکه 
پای اهل فن و رای و نظر کارشناسی و خلاصه »خرد جمعی« به میان می آید ، 
می تواند تاثیر بسزایی بر »انتخاب اصلح« داشته باشد اما همه می دانیم که این 
عبارات فقط روی کاغذ زیبا و معنادار هســتند و در عالم واقع و مرحله عمل ، 
باندبــازی و لابیگری و وعده وعید و باج دادن و... کاملا منافع ملی و مصلحت 
ورزش و خرد جمعی را به حاشــیه برده و سرنوشــت آرا را مشخص می کند. 
معمولا کسی بر کرسی ریاست فلان رشته- مثلا همین فوتبال- تکیه می زند 
که در باندبازی و باج و وعده وعید دادن ، چیره دست تر از رقبا و در لابیگری با 

افراد و تشکیلات متنفذ ، قوی تر عمل کند. 
در چنین شرایطی که قرار است از یک روش عقلایی و منطقی و در جهت 
منافع ملی و مقابله با فرصت طلب ها و دلال ها و آویزان ها و... اســتفاده کنند، 
مســئولان نباید به بهانه اینکه انتخابات باید دموکراتیک باشــد و ما آدم های 
دموکراتی هســتیم و این طور حرف ها ، اجازه دهند که جریانات ضد ورزش در 
انتخابــات دخالت و آن را به نفع خود مهندســی کنند و با چنگ انداختن به 
مناصــب مهم و کلیدی ، در خدمت منافع و جاه طلبی های خود به کار بگیرند 
و مســئولان ما هم دل شان خوش باشــد که خیلی »دموکرات« هستند و در 
ماجــرای فلان انتخابات ، »دموکرات« عمل کرده اند...!! در حالی که همان طور 
که در فراز آغازین این نوشــته آوردیم ، وظیفه و ماموریت اصلی مسئولان ما 
این است که ورزش را اصلاح کرده و رشته های مردمی و پرطرفدار را از چنگ 
رخنه کرده ها و منفعت جویان نجات دهند ، نه اینکه همه هم وغم شان این باشد 
که به عده ای فرصت طلب و جاه پرست و منفعت جو و... ثابت کنند که آدم های 

خوب و دموکراتی هستند!! 
تاکید می کنیم برگزاری انتخابات و مشورت و به کارگیری »خرد جمعی« 
برای انتخاب »اصلح« ، اقدامی عقلایی و امری پســندیده اســت اما به شرط 
اینکه بازیچه دســت باندهای مخرب نشــود و آنها نتوانند با این حربه- که به 
طــور منطقی باید در جهت منافع ملی حرکت کنــد- جایگاه خود را تثبیت 
کننــد. در ایــن باره حاکمیت هــا و دولت ها نباید منفعل و شــعار زده عمل 
 کرده و رشــته ای مهم و پرطرفدار و حســاس مثل فوتبال را به امان جریانات 
ضد ورزشــی و دلالی و فرصت طلب رها کنند. برخلاف القائات و تبلیغاتی که 
اتفاقا خیلی وقت ها از ســوی قلم های اجیر شــده و بلندگوهای تطمیع شده 
پخش و منتشر می شود ، هیچ جای دنیا هم این طور نیست و در پیشرفته ترین 
کشــورها و حرفه ای ترین ســطح ورزش، هیچ حاکمیت و دولتی ، ورزش را به 
امان مشــتی فرصت طلب و باندهای دلالی و جریانــات نفوذی و رخنه کرده 
رهــا نمی کند و اتفاقا خیلی قرص و محکم مراقبند طوری برنامه ریزی و رفتار 
می کنند که در جهت اهداف تعیین شــده و مصلحت ورزش کشورشان باشد. 
منظور و غرض ما از این ســخن روشن است. همه حرف ما این است که هیچ 
آدم سالم و عقل سلیمی نمی تواند با دموکراسی و خرد جمعی و اصل مشورت 
و انتخاب اصلح و... مخالف باشد ولی باید از این ابزار کارساز و راه های عقلایی 
و... به گونه ای ظریف و حساب شده بهره برد که عملا به نفع ملک و ملت بوده 

و نتایج مثبت آن عاید ورزش شود.
در این باره مسئولان ورزش )و غیر ورزش( باید هر کدام در هر جایگاهی 
که هستند ، به گونه ای دقیق و قاطع و دلسوزانه عمل کنند که هیچ فرد فاقد 
صلاحیت یا امتحان پس داده و... اصلا اجازه و فرصت ورود به عرصه انتخابات 
یا مجمع انتخاباتی را نداشــته باشد ، چه برسد به اینکه بخواهد با خریدن رای 

این و آن و لابی کردن ، سکان مدیریت فوتبال را در دست بگیرد.

»خرد جمعی« 
و »انتخاب اصلح« در فوتبال

نکته  ورزشی

نسخه مشابه گاریدو برای ژوائو
باشــگاه پرســپولیس قصد دارد قرارداد لوکاس ژوائو را نیز مانند گاریدو 

فسخ کند.
 شکست پرسپولیس مقابل سپاهان در سوپرجام بار دیگر شعله های خشم 
و اعتراض هواداران پرســپولیس را شعله ور کرد، اعتراضی که این بار مستقیم 
رضا درویش مدیرعامل پرسپولیس را هدف قرار گرفته و کامنت های پرُتعداد 

هواداران در فضای مجازی تنها بخشی از آن است.
در این شرایط نابسامان درویش در پرسپولیس و در حالی که مدت هاست 
مدیریت این باشگاه در جذب سرمربی خارجی ناکام بوده، کریم باقری پس از 
بازی با ســپاهان به طور علنی با مدیران این باشگاه اتمام حجت و اعلام کرد 
از بازی بعد ســرمربی پرســپولیس نخواهد بود و باشگاه باید هر چه سریع تر 

سرمربی جدید خود را معرفی کند.
انتخاب سرمربی اما تنها مشکل این روزهای پرسپولیس نیست و عملکرد 
بســیار ضعیف برخی بازیکنان از جمله لوکاس ژوائو یکی دیگر از مشــکلات 
بزرگ سرخ های پایتخت است. این مهاجم آنگولایی که با سر و صدایی زیاد به 
پرســپولیس آمد، به هیچ وجه نتوانست انتظارات را برآورده کند و حالا باشگاه 

پرسپولیس دنبال راهی برای فسخ قرارداد با این بازیکن است.
پرسپولیســی ها قرار اســت طی یکی دو روز آینده با لوکاس ژوائو و مدیر 
برنامه او جلسه ای برگزار کنند تا در صورت توافق دو طرف، قرارداد به صورت 
توافقی اقاله شود. ژوائو قراردادی به ارزش بیش از 8۰۰ هزار دلار با پرسپولیس 

دارد و همین موضوع کار توافق با او را بسیار سخت کرده است.
شــنیده ها حاکی از آن است که مدیران باشــگاه پرسپولیس دنبال این 
هســتند که ژوائو را نیز مانند گاریدو متقاعد کنند مبلــغ قراردادش را فقط 
تا نیم فصل دریافت کند و به این ترتیب سرخپوشــان بدون پرداخت غرامت 

بتوانند قرارداد این بازیکن را فسخ کنند.
اولین بازیکن لیست مازاد گل محمدی 

نخســتین بازیکن جدا شــده در نقل و انتقالات زمستانه از باشگاه فولاد 
خوزستان مشخص شد.

امین قاســمی نژاد که با نظر یحیی گل محمدی در آغاز فصل جدید لیگ 
برتر به تیم فوتبال فولاد خوزستان پیوست در نقل و انتقالات زمستان از این 
تیم جدا شد و با عقد قراردادی جدید به تیم شمس آذر قزوین پیوست تا دوباره 
شــاگرد مهدی رحمتی شــود. فولاد که در نقل و انتقالات زمستان به دنبال 
تقویت خود برای حضور قدرتمند در نیم فصل دوم است تاکنون فرشید باقری 

را از روز رفسنجان به خدمت گرفته است.
چادرملو و ۲ خرید جدید 

باشگاه چادرملو اردکان یک مهاجم و  هافبک دفاعی را در نقل و انتقلات 
زمستانی به تیم فوتبال خود اضافه کرد.

محمدحسین خسروی  هافبک دفاعی ۲۵ ساله تیم ملوان بندرانزلی اولین 
بازیکن نقل و انتقالات زمستانی تیم چادرملو اردکان است. خسروی که سابقه 
بازی در تیم های سایپا،  فجر سپاسی شیراز، شهرداری آستارا و مس کرمان را 

در کارنامه دارد با عقد قراردادی به چادرملو پیوست.
چادرملو همچنین پیمان بابایی مهاجم تیم گل گهر سیرجان را با قراردادی 
قرضی و تا پایان فصل در اختیار خود گرفت. بابایی ســابقه بازی در تیم های 

استقلال تهران و تراکتور سازی تبریز را در کارنامه خود دارد.
توافق اولیه بلانکو با استقلال برای جدایی

بازیکن آرژانتینی برای جدایی از استقلال با مسئولان این باشگاه به توافق 
رســید. باشگاه استقلال با گوســتاوو بلانکو برای جدایی از این تیم به توافق 
رســید. بلانکو در لیست اســتقلال برای نیم فصل دوم قرار ندارد و به همین 
دلیل مدیران این باشــگاه پس از انجام مذاکرات با این بازیکن برای جدایی به 

توافقات اولیه دست یافتند.
فولاد خوزستان و گل گهر ســیرجان تیم های خواهان به خدمت گرفتن 
ایــن مهاجم آرژانتینی اند و باید دید این بازیکن در نیم فصل دوم به کدام تیم 
ملحق خواهد شد. بلانکو فصل گذشــته با نظر مساعد جواد نکونام، سرمربی 

وقت استقلال، آبی پوش شده بود.
خداحافظی مهاجم استقلال از هواداران 

آرمان رمضانی مهاجم تیم فوتبال اســتقلال تهران با انتشــار عکسی در 
فضای مجازی با هواداران این تیم خداحافظی کرد.

رمضانی که در ابتدای فصل و به درخواســت جواد نکونام ســرمربی وقت 
تیم فوتبال استقلال تهران قراردادش را با این باشگاه تمدید کرده بود، دیروز 
با انتشــار عکســی از خود با پیراهن استقلال و با نوشــته ای با این عنوان که 
»آرزو موفقیت برای باشگاه بزرگ استقلال و ممنون از همه چیز« از هواداران 
خداحافظی کرد. پیش از ایــن زمزمه هایی مبنی بر جدایی آرمان رمضانی از 
اســتقلال مطرح شــده بود و او در فضای مجازی این موضوع را تأیید کرد. از 

شمس آذر قزوین به عنوان مقصد بعدی این مهاجم نام برده می شود.
فخرالدینی شاگرد تارتار شد

مدافع ســابق تیم های استقلال، شــمس آذر، تراکتور و آلومینیوم شاگرد 
مهدی تارتار شد.

در ادامه نقل و انتقالات زمســتانی لیگ برتر، باشــگاه گل گهر از خرید 
جدید خود رونمایی کرد. طبق اعلام رســمی این باشگاه میلاد فخرالدینی با 
عقد قرارداد کوناه مدت به جمع سیرجانی ها پیوسته است. فخرالدینی تابستان 
امســال بعد از جدایی از استقلال به شمس آذر قزوین رفت و یکی از بازیکنان 
ثابــت این تیم بود و حالا در نیمه راه تصمیم گرفت مقصد دیگری را انتخاب 

کند. قرارداد او با گل گهر تا پایان فصل جاری است.
فخرالدینی در حالی شــاگرد مهدی تارتار شــد که گل گهر در پست او 

نفراتی مثل مهدی تیکدری و مجید عیدی را هم در اختیار دارد.

رئیسفدراسیونووشــوازتغییراتدرکادرفنیتیمهایملی
خبردادومدعیشــدکهاولویتاینمجموعهدروکردنمدالهای

خوشرنگدربازیهایآسیاییاست.
امیر صدیقی با تأکید بر اهمیت موفقیت در بازی های آســیایی ناگویا، 
گفت: هدف اصلی ما کسب مدال در این بازی هاست و برای درخشش در این 
رقابت ها هر اقدامی که لازم باشــد انجام خواهیم داد. تغییر کادرفنی ممکن 
است یکی از سیاست های ما باشد. وزیر ورزش تاکید زیادی روی کسب مدال 

طلا دارد و ما هم در این راستا برنامه ریزی های خود را انجام داده ایم.
وی در ادامــه به نام های مختلفی کــه در اطراف کادرفنی تیم های ملی 
ووشو شنیده می شود اشــاره کرد و افزود: شایعات همیشه وجود دارد اما ما 
همه چیز را بررسی می کنیم. ووشو ایران از نظر نیروی انسانی غنی است و به 

اندازه کافی مربی خوب داریم که بتوانیم از آنها استفاده کنیم.
رئیس فدراســیون ووشــو در رابطه با ارتباط خوبی که مربیان  تیم ملی 
دارد تصریح کرد: با همه رفاقت دارم در این ســالها نشان دادم به کار تیمی 
اعتقاد ویژه ای دارم  اما پای منافع فدراسیون ووشو در میان باشد ، با هیچ کس 
تعارف ندارم. بچه های ووشو جزو بامعرفت ترین و بهترین مربیان و ورزشکاران 

هستند و همیشه سعی کردم ارتباط دلی با آنها داشته باشم.
صدیقی در پایان خاطرنشان کرد: از الان تا بازی های آسیایی زمان نسبتا 
خوبی داریم و شــاید لازم باشــد از تیم جوانان به بزرگسالان بازیکن اضافه 
کنیم. در هر دو بخش ســاندا و تالو برای بازی های آسیایی ناگویا امید داریم 
و به اینها کوراش را هم اضافه کنید. قطعا تصمیماتی می گیریم که به مسیر 
مدال آوری ما کمک کند تا بتوانیم انتظارات مسئولان و مردم را برآورده کنیم.

هروی در آستانه بازگشت به تیم ملی کاراته 
خبرهایرســیدهازفدراسیونحکایتازاعزامتیمملیکاراته

باهدایتسیدشهرامهرویبهمسابقاتکاراتهوانفرانسهدارد.
 ســرمربی تیم ملی کاراتــه ۵۲ روز قبــل و بعد از نایــب قهرمانی در 
جام جهانی اسپانیا از هدایت تیم ملی استعفا داد. مسئولین فدراسیون کاراته 
درخصوص این استعفا واکنش رسمی و مستقیم نداشته و تنها در یک مورد 
سرپرست فدراسیون با اعلام اتمام مأموریت کادر فنی تیم های ملی از احیای 
سازمان تیم های ملی کاراته خبر داد. در حالی که از دو هفته قبل زمزمه های 
بازگشــت سید شــهرام هروی به عنوان ســرمربی در محافل کاراته شنیده 
می شــد، با انتخاب مازیار فرید خمامی به عنوان رئیس ســازمان تیم ملی 
شــایعه حضور دوباره هروی در رأس کادر فنی رنگ واقعیت گرفته و شنیده 
می شود با استعفای وی به صورت رسمی مخالفت شده و قرار است او هدایت 
تیم ملی در نخستین مرحله از رقابت های کاراته وان »Premier League« در 

سال ۲۰۲۵ را برعهده داشته باشد.
البتــه که این موضوع هنوز قطعیت پیدا نکــرده و باید منتظر روزهای 
پیش رو باشــیم. رقابت های کاراته وان پاریس طــی روزهای پنجم تا هفتم 
بهمن ماه با حضور ۳8۴ کاراته کا از ۷۳ کشور برگزار خواهد شد. برای حضور 
در این مسابقات از کشــورمان ۱۳ کاراته کا ثبت نام کرده اند که قرار است با 

هزینه فدراسیون راهی فرانسه شوند.

ورزشی 

چالشهایفدراسیونفوتبالدربارهتیمامید

خانهتکانیدرکادرفنیتیمهایملیووشو

صدیقی: پای فدراسیون وسط باشد
 با هیچ کس تعارف ندارم

ســرمربیتیمملیوالیبالنشســتهدرادوارمختلــفبازیهای
پاراآسیاییوپارالمپیک،حکماخیرفدراسیونجانبازانوتوانیابانبرای

هدایتدوبارهاینتیمدربازیهایپارالمپیکلسآنجلسرانپذیرفت.
 سه شنبه هفته گذشته با اعلام فدراسیون جانبازان و توان یابان و طبق حکم 
صادر شده توسط جلیل کوهپایه زاده رئیس این فدراسیون،  هادی رضایی به عنوان 
ســرمربی تیم ملی والیبال نشسته منصوب شد. این در حالی است که وی تاکید 
دارد به خاطر عدم هماهنگی لازم و نیاز به برگزاری نشســت ویژه برای بررسی و 
مشخص شــدن وظایف تیم ملی الف و ب والیبال نشسته، این حکم را نپذیرفته 

است.
هــادی رضایــی در این باره گفت: در نشســت شــورای فنی برای بررســی 
تصمیم گیری در مورد تیم ملی والیبال نشسته شرکت داشتم. تنها گزینه هدایت 
تیم ملی هم خودِ من بودم. اما در آن نشســت هیــچ تصمیم گیری قطعی مبنی 
برای حضور من در راس این تیم نشد و اصلا من برنامه ای بابت آن ارائه ندادم. در 
تصمیم گیری برای انتخاب سرمربی تیم ملی قاعدتا یک طرف فدراسیون و انجمن 
قرار دارد، طرف دیگر گزینه مورد نظر اســت و درخواست ها و برنامه های دو طرف 
برای جمع بندی و تصمیم گیری واحد لازم و ضروری است. اینکه یک طرف داستان 
یعنی فدراســیون و انجمن بدون اطلاع و جمع بندی در این زمینه اقدام به صدور 

حکم کنند، منطقی نیست و من آن را نمی پذیرم. 
رضایی در واکنش به این که »شما سال ها هدایت تیم ملی والیبال نشسته را 
برعهده داشتید. الان دقیقا چه موضوعی باعث تردید و امتناع شما از حکم صادره 
شده است؟«، گفت: فدراسیون جانبازان و توان یابان طرحی برای تشکیل تیم »ب« 
در کنار تیم ملی داده است. من گزینه هدایت تیم ملی بودم و برای این تیم حکم 
گرفتم. لازم و ضروری اســت که ابتدا نشستی با حضور فدراسیون، انجمن، کمیته 
ملی پارالمپیک برگزار شــود و مشخص شود که دقیقا تکلیف و ماموریت مربیان و 

بازیکنان در هر یک از این تیم ها چیست.
هادی رضایی تاکید کرد: هدایت تیم ملی برای من افتخار است اما قرار نیست 
به هر قیمتی پذیرای آن باشــم. منظورم از قیمت مســائل مالی نیســت بلکه به 
جنبه هــای مدیریتی موضوع توجه دارم. در هر صورت با وجود حکم صادر شــده، 
بنده پذیرای هدایت تیم ملی والیبال نشسته نیستم تا زمانی که نشست لازم برگزار 

شود اما شرح وظایف مشخص شود.

رضایی هدایت تیم ملی والیبال نشسته 
برای پارالمپیک را نپذیرفت 

بهگفتهمعاونتوسعهمدیریتومنابعوزارتورزشوبراساسرایزنیهایوزیرورزش،معاوناولرئیسجمهوربهسازمانبرنامهوبودجهبرایتقویت
بودجه۱۴۰۴ورزشدستورلازمرادادهاست.

مناف  هاشمی در تازه ترین صحبت های خود اظهار داشت: توجه ویژه به بودجه سال آینده ورزش کشور داشتیم تا بتوانیم بهترین اعتبار ممکن را برای این سال در اختیار 
داشــته باشــیم به ویژه اینکه بازی های کشورهای اسلامی و بازی های آسیایی جوانان را در پیش داریم. در همین رابطه همراه با وزیر ورزش نشست های متعددی با دولت و 
اعضای کلیدی مجلس شورای اسلامی داشتیم و رایزنی های لازم را برای تقویت بودجه ۱۴۰۴ انجام دادیم. امیدواریم با توجه به تورم و نرخ ارز بتوانیم اتفاقات مالی خوبی را 
رقم بزنیم تا حداقل بخشی از مشکلات فدراسیون ها از این حیث را مرتفع کنیم. معاون توسعه منابع و مدیریت وزارت ورزش از اعلام رقم مربوط به نتیجه اقدامات و رایزنی های 
صورت گرفته برای تصویب رقم بودجه ســال آینده ورزش امتناع کرد اما گفت: وزیر ورزش گزارش مفصلی از برنامه های ورزش در ســال آینده ارائه داده اســت و بر اساس 
آن معاون اول رئیس جمهور به سازمان برنامه و بودجه دستور لازم برای تقویت بودجه ۱۴۰۴ ورزش و ارتقا قابل توجه آن نسبت به بودجه سال جاری را داده است. تمامی 
رایزنی ها در این راستا بوده که ورزش در جایگاه رفیع خود قرار بگیرد تا بتوانیم با کمترین دغدغه مالی موفقیت های بزرگی را رقم بزنیم. ۲۰ ماه به بازی های آسیایی ناگویا 
و ۳ سال و ۷ ماه به المپیک لس آنجلس باقی مانده است. باید تلاش ها بیشتر شود و این مستلزم داشتن بودجه کافی است که اقدامات لازم برای آن را انجام داده ایم.معاون 
وزیر ورزش تاکید کرد: ارتقای بودجه برای سال آینده شامل تمام حوزه های ورزش قهرمانی، همگانی، زیرساخت ها و حتی شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی می شود.

دستور معاون اول رئیس جمهور برای تقویت بودجه ۱۴۰۴ ورزش 

سالنسنجشآکادمیملیالمپیکباحضوراحمددنیامالیوزیرورزشوجوانانومحمودخسرویوفارئیسکمیتهملیالمپیکافتتاحشد.
وزیر ورزش و جوانان گفت: رشته هایی که برای المپیک پاریس از مرکز سنجش بیشتر استفاده کرده اند، موفقیتشان بیشتر بوده است. دنیامالی در جمع خبرنگاران در 
این مورد بیان کرد: باید از عزیزانی که آکادمی ملی المپیک را بنیان گذاری کردند، تشکر کنم. خودم از این مرکز خاطرات زیادی دارم و قایقرانان را به این جا آوردیم. در 
دنیا تجهیزات رشد پیدا کرده اند. اخبار خیلی خوبی از این سالن سنجش گرفتم و تجهیزاتی که آورده شده خیلی می تواند به فدراسیون ها و بالا بردن راندمان ورزشکاران 
کمک کند. او ادامه داد: بر اساس نتایج المپیک پاریس، رشته هایی که از مرکز سنجش بیشتر استفاده کرده اند، موفقیتشان بیشتر بوده است. تلاش می کنیم فدراسیون ها 
با اســتفاده از هوش مصنوعی و فناوری، ورزشــکاران خود را آماده کنند. در این صورت جلوی آسیب دیدگی ها هم گرفته می شود و در حوزه قهرمانی موفقیت بیشتری 
خواهیم داشت. دنیامالی همچنین گفت: این مرکز قبلا بوده است اما از لحاظ کمی و کیفی ارتقاء چشم گیری داشته و آن چیزی که برای ما مهم است فدراسیون های 
المپیکی سالن آکادمی و تجهیزات پایه را داشته باشند. برای نمونه شنا تجهیزات خاص خود را می خواهد. کشتی در حال راه اندازی آکادمی است و این آکادمی خیلی 

خوب و کاملا به روز است. در حال پیگیری هستیم استان ها را هم تجهیز کنیم و ورزش قهرمانی و استعدادیابی را با استفاده از آن پیگیری کنیم.

افتتاح سالن سنجش آکادمی ملی المپیک 

فدراسیونوزنهبرداریاعلامکرداموالاینفدراسیونکهبهدلیلبدهیتوقیفشدهبود،رفعتوقیفشد.
با توافق صورت گرفته با پیمانکار سابق سالن ایرانیان، اموال فدراسیون رفع توقیف شد. این امر با کمک های وزارت ورزش و کمیته ملی المپیک صورت گرفت تا 
این مشکل برطرف شود. در زمان مدیریت قبلی فدراسیون، سالن مسابقات وزنه برداری اجاره داده شد و پس از پایان قرارداد، پیمانکار به دلیل اینکه در دوران کرونا 
متضرر شــده بود شــکایت می کند و در نهایت فدراسیون ۲۴ میلیارد تومان محکوم شد و ۹ میلیارد پرداخت کرده بود. پیمانکار هم برای بقیه پول خود برخی اموال 

فدراسیون را توقیف کرده بود.

اموال فدراسیون وزنه برداری رفع توقیف شد 

صفحه ۹
یکشنبه ۳۰ دی ۱۴۰۳
۱۸ رجب ۱۴۴۶ - شماره ۲۳۷۷۵

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

برابــر رای شــماره 140360324009006242- 1403/09/13 هیئت موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی بوشهر 
تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای مهدی حیدری فرزند محمد به شماره شناسنامه 
-- صادره از دشــتی به شــماره ملی 3540025286 در ششدانگ یک باب خانه به مساحت 
72/65 مترمربع پلاک 24 فرعی از 1905 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک اصلی واقع در 
بخش دو بوشــهر خریداری از مالک رسمی گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی که اشــخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشــته باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تســلیم اعتراض، دادخواســت خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 
 انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت صادر خواهد شــد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/10/15              تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/10/30
شکراله سعادتی
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان بوشهر م الف:1553

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

برابر رای شماره 14036032400904291 - 1403/07/09 و 140360324009004300- 
1403/07/05 هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند 
رسمی مستقر در واحد ثبتی بوشهر تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای مهدی حیدری 
و فرشاد خالقی قناتغستانی فرزند احمد و اکبر به شماره شناسنامه 3092 و 71 صادره از اراک و 
ماهان به شماره ملی 0532386442 و 6079977346 بالسویه از ششدانگ یک  قطعه زمین 
مزروعی به مساحت 2501/98 مترمربع پلاک 19046 فرعی از 3768 اصلی مفروز و مجزی شده 
از پلاک 3768/120 اصلی واقع در بخش دو بوشهر خریداری از مالک رسمی گردیده است. لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مد ت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 
 صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/10/15                     تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/10/30
شکراله سعادتی
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان بوشهر م الف:1563

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

برابر رأی شماره 140360324009005216- 1403/8/3 هیئت موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد ســند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
بوشــهر تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای امراله آســایش فرزند حسین به 
شــماره شناسنامه 507 صادره از دشتستان به شماره ملی 5329749840 در ششدانگ 
یک باب ساختمان به مساحت 140/44 مترمربع پلاک 33 فرعی از 2460 صلی مفروز 
و مجزی شــده از پلاک 2460/90 اصلی واقع در بخش دو بوشهر خریداری از مالک 
رســمی گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شــود درصورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشــته باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است درصورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/10/15                تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/10/30

شکراله سعادتی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک 
شهرستان بوشهر م الف: ۱۶۲۳

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

برابر رأی شــماره 140360324009006702 مورخ 1403/9/26 هیئت موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی بوشــهر تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی خانم آمنه جره فرزند حســن به 
شــماره شناســنامه 46 و شماره ملی 5329916666 صادره از ســعدآباد در قسمتی از 
ششدانگ یک باب خانه به مساحت 150/15 مترمربع پلاک 887 فرعی از 721 اصلی 
مفروزی و مجزا شــده از اصلی 721/121 واقع در بخش دو بوشــهر خریداری مالک 
رســمی گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شــود درصورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشــته باشــند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، 
دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است درصورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/10/15                تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/10/30
شکراله سعادتی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک 
شهرستان بوشهر م الف: ۱۶۲۰

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

برابــر رأی شــماره 140360324009*006549- 1403/9/19 هیئت موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی بوشهر تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای عماد حیدرزاده فرزند محمد به 
شــماره شناسنامه 34771 صادره از بوشهر به شماره ملی 3500348246 در ششدانگ 
یکبــاب خانه به مســاحت 182/49 مترمربع پلاک 8 فرعــی از 2293 اصلی مفروز و 
مجزی شده از پلاک اصلی واقع در بخش دو بوشهر خریداری از مالک رسمی گردیده 
اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود 
درصورتی که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به 
مرجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است درصورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/10/15                تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/10/30
شکراله سعادتی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک 
شهرستان بوشهر م الف: ۱۶۰۶

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

پرونــده  کلاســه   1403/9/4 مــورخ    140360309068008450 شــماره  رأی  برابــر 
1403114409068000607  هیئــت اول موضوع قانون تعییــن تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ســاختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک منطقه دو قزوین تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی مالکیت آقای غلامحسین محمودی به شناسنامه شماره 135 کدملی 
4321737109 صادره از قزوین فرزند غلامحسین در 30263/778 سهم مشاع از 32044 سهم 
ششــدانگ یک قطعه زمین مزروعی با حفظ حقوق احتمالی حرائم که میزان 1780/222 سهم 
مشاع از 32044 سهم ششدانگ آن در سهم موقوفه می باشد که برابر سند اجاره اموال غیرمنقول 
به شــماره 129 مورخ 1403/7/30 دفترخانه اسناد رســمی 126 قزوین تنظیم گردیده است به 
مســاحت 32044 مترمربع پلاک شــماره 226 فرعی از 30 اصلی واقع در قزوین بخش 5 حوزه 
ثبت ملک منطقه دو قزوین، خریداری از میرزا حبیبی تائید و محرز گردیده اســت. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/10/15       تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/10/30

صمد قدیم آبادی- رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه دو قزوین

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

برابر رأی شــماره 140360324009005919- 1403/9/1 و 140360324009005917- 
1403/9/1 هیئت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد 
سند رســمی مســتقر در واحد ثبتی بوشــهر تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای 
علی اکبر نژادحسین زنگلانی و حسن طلائی فرزند علی و حسین به شماره شناسنامه 537 و 
2182 صادره از چایپاره و مرند به شــماره ملی 4939632091 و 1582304467 بالسویه در 
ششدانگ یک قطعه زمین کشاورزی به مساحت 1940 مترمربع پلاک 3776/1463 متخذه 
از پلاک 3776/20 اصلی واقع در بخش دو بوشــهر خریداری از مالک رسمی گردیده است. 
لــذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود درصورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواســت خود را به مرجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی اســت درصورت انقضای مدت مذکــور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/10/15                تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/10/30

شکراله سعادتی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان بوشهر
م الف: 1573

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

برابر رأی شماره 140360324009006039- 1403/9/4 هیئت موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد ســند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
بوشهر تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی آقای محمدرضا اسماعیلی فرزند عبداله 
به شماره شناسنامه - صادره از آبادان به شماره ملی 1810136415 در ششدانگ یک 
باب ساختمان به مساحت 67 مترمربع پلاک 51 فرعی از 2134 اصلی مفروز و مجزی 
شــده از پلاک 2134/44 اصلی واقع در بخش دو بوشــهر خریداری از مالک رسمی 
گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتــب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود درصورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تســلیم و پس از اخذ رســید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست 
خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اســت درصورت انقضای مدت مذکور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/10/15                تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/10/30
شکراله سعادتی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان بوشهر

م الف: 1565

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 

فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 4699-1403 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی بوشهر تصرفات مالکانه و بلامعارض 
از بوشهر به  متقاضی آقای محمدباقر لک فرزند حسین به شماره شناسنامه 3 صادره 
شماره ملی 3501259336 در قسمتی شش دانگ یک باب خانه به مساحت 156/68 
مترمربع پلاک 2 فرعی از 2352 اصلی مفروزی و مجزا شده از اصلی واقع در بخش 
دو بوشهر خریداری از مالک رسمی گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
خواهد شد. تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/10/15 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/10/30
شکراله سعادتی
 رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان بوشهر

مالف:۱598

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 

فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 4775-1403 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی بوشهر تصرفات مالکانه و بلامعارض 
به  بوشهر  از  853 صادره  شناسنامه  شماره  به  رضا  فرزند  خواجه  خالق  آقای  متقاضی 
 195 مساحت  به  خانه  باب  یک  دانگ  شش  قسمتی  در   3501070977 ملی  شماره 
مترمربع پلاک 144 فرعی از 3356 اصلی مفروزی و مجزا شده از اصلی واقع در بخش 
دو بوشهر خریداری از مالک رسمی گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 
خواهد شد. تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/10/15 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/10/30
شکراله سعادتی
 رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان بوشهر

مالف:۱6۰۰

سرویس ورزشی-
فوتبال فدراسیون توســعه و فنی کمیته مدیر
بااشارهبهروندانتخابســرمربیتیمفوتبالامید
ایرانگفت:هیــچوقتاصولرادراینزمینهنادیده
نمیگیریــمواجازهورودواســطههارابهاینپروژه

نمیدهیم.
انتخاب سرمربی برای تیم امید یکی از دغدغه های این 
روزهای فدراسیون فوتبال است. نوزدهم آذرماه سال جاری 
مهدی تاج رئیس فدراســیون فوتبال پس از پایان جلســه 
تخصصــی فدراســیون فوتبــال در وزارت ورزش و جوانان 
گفت: در تیم هــای فوتبال نوجوانان، جوانان، بزرگســالان، 
 فوتبال ساحلی و فوتسال توفیقاتی داشته ایم و بیشتر آنها به 
جام جهانی صعود می کنند. تنها حلقه مفقود شده تیم امید 
بود که برخی از موانع اداری آن رفع شــده و کاملا در اختیار 

فدراسیون فوتبال قرار گرفته است. 
وی افزود: فدراســیون در حال انتخاب سرمربی است و 
راهکارها و چالش های آن را در جلســه امروز مطرح کردیم، 
از جمله همکاری باشگاه ها با تیم امید. باید مکانیزمی فراهم 
شــود تا باشــگاه ها با تیم های ملی حتــی در غیر فیفادی 
همکاری کنند. بحث بعدی، پاداش و ســربازی بازیکنان بود 
که تصمیماتی در این زمینه گرفته شد. فدراسیون به زودی 
ســرمربی تیم امید را انتخاب خواهد کرد تا این تیم در کنار 
تیم ملی بزرگســالان در فیفادی تمریناتش را پیگیری کند. 
بــه عبارتی، حلقه اتصال بین تیم امید و بزرگســالان را که 
در گذشــته نبود، را ایجاد می کنیم که تیم ملی بزرگسالان 
بهر ه بردار تیم امید باشــد و در کنار آن توفیقاتی در المپیک 
کســب کنیم. همین که ۶۵۰ روز قبــل از این رویداد به آن 
می پردازیم اتفاق خوبی است. خودم امیدوارم موفقیت هایی 

حاصل شود. 
 جلالی: دقت زیادی داریم

با گذشــت ۴۰ روز از این اظهارات هنوز ســرمربی تیم 
فوتبال امید معرفی نشــده است. مجید جلالی مدیر کمیته 
فنی و توســعه فدراســیون فوتبال دیروز در گفت و گویی با 

خبرگزاری مهــر در این باره اظهار داشــت: دقت و ظرافت 
بســیار زیادی را در این زمینه شــاهد هستیم که باید آن را 
مدام مورد بررسی هم قرار دهیم تا تصمیم درستی بگیریم. 
روند را نباید با اســم ها درگیر کنیم بلکه نیاز داریم انتخابی 
هوشــمندانه با توجه به ســاختار فوتبال ایران و اهدافی که 

داریم، پیش ببریم.
او ادامه داد: قطعا انتخاب سرمربی تیم امید ساده نیست 
و پیچیدگی های خاص خودش را دارد. گاهی استعلام هایی 
هم برای بعضی از افراد گرفته می شــود که نشــان می دهد 
صرفا به فدراســیون فوتبال مربوط نیســت. بهمن ماه سال 
گذشته شــخصی را انتخاب کردیم که در آن موعد، امکان 
بســتن قرارداد هم نبود. موضوع بعدی هم با وجود شرایط 
موجود باید بضاعت مالی فدراسیون را هم با توجه به افکاری 
که داریــم در نظر بگیریم. با این وجود نظر قطعی و جمعی 
کمیته فنی و آقای تاج رئیس فدراسیون این است که باید با 

کیفیت ترین مربی برای تصدی امور تیم امید انتخاب شود.

جلالی با اشــاره به اهمیــت نتیجه گیری در تیم امید و 
انتخاب گزینه هایی در گذشته نظیر رضا عنایتی و... تصریح 
کرد: تجربیاتی از گذشته داریم که برای ما خیلی اهمیت هم 
دارد. مواردی بوده است که مربی جوان انتخاب شده اما گاهی 
اوقات این انتخاب ها سوختن آن شخص و همچنین زحماتی 
که کشیده بودند را به همراه داشت. هم مربی سوخت و هم 
تیم! نظر کمیته فنی این است باید مربی باتجربه ای و دارای 
سواد مربیگری، تمرینی به همراه آشنایی با فضای بین المللی 

که نخبه هم هست امور را در اختیار بگیرد.
مدیر کمیته فنی و توســعه فدراســیون فوتبال درباره 
اســامی مطرح شــده نیز شفاف ســازی کرد و گفت: تمام 
گزینه های داخلی فعلی که مورد نظر است شاغل هستند. کار 
خطیر و مهمی داریم و اهداف بزرگی داریم که باید پیش برد.

در مــورد خارجی هم بحث های زیــادی کردیم. مربی 
خارجی وقتــی موضوعش پیش می آید تعدد نام های زیادی 
 مطــرح می شــود ولی به نظر مــن این شــکل گزینش به 

هیچ وجه نمی تواند مفید باشــد. کما اینکه در باشــگاه های 
کشــور نیز هم همین موارد را شــاهد هستیم. باید خارج از 
سیکل برخی واسطه گری ها تصمیمات خود را با حفظ ارتباط 
با سایر فدراسیون ها بگیریم. موضوعی که در بخشی از برنامه 

جامع نیز دیده شده است.
جلالی تاکید کرد: فدراسیونی که طبق برنامه جامع ما 
می تواند همکاری لازم را داشته باشد ارتباط مستقیم برقرار 
می کند. آنها مربی واجد شرایط خود را در این زمینه معرفی 
می کننــد. از آن نفرات برنامه می گیریم. اگر تجربه خوب به 
همراه برنامه ای اساسی برای فوتبال کشورمان داشت را مورد 
بررسی قرار می دهیم. مهم است واسطه ها حذف شوند چون 
همین امر هم به صلاح فوتبال کشــور و آینده جامعه بزرگ 

فوتبال خواهد بود.
مدیــر کمیته فنــی و توســعه فدراســیون در پایان 
خاطرنشــان کرد: هیچ رفتار عجولانه ای نمی کنیم. مشخصا 
برخی اندیشــه ها قابل بررسی اســت اما مهم ترین اصل در 
حال حاضر تاکید روی برنامه های اساســی است و با برخی 
تخریب ها هیچ کاری نداریم اما هر نقدی را مثل همیشــه با 

جان و دل می پذیریم.
 گزینه مورد نظر در دسترس نیست

مدیــر کمیته فنی و توســعه فدراســیون در تازه ترین 
صحبت هایش تاکید کرد که نظر کمیته فنی استفاده از مربی 
باتجربه  ، دارای ســواد مربیگری، تمرینی به همراه آشنایی با 
فضای بین المللی که نخبه هم باشد امور را در اختیار بگیرد. 
این شــرایط بســیار هم عالی اســت اما پرسشی که مطرح 
می شــود این است که آیا در حال حاضر چنین گزینه ای در 

دسترس فدراسیون است؟! 
پاسخ روشن اســت و البته خود جلالی هم به آن اشاره 
کرده است، در حال حاضر تمام گزینه های داخلی فعلی که 
مورد نظر است، شاغل هستند. باید به انتظار روزهای آینده 
نشست و دید تکلیف نیمکت تیم امید چه می شود، خصوصا 
که تجربه نشان داده این تیم برای رسیدن به موفقیت نباید 

زمان را از دست دهد. 

جلالی: تمام گزینه های داخلی شاغل هستند
باید پای دلال ها را از انتخاب سرمربی قطع کنیم 


